
Referat fra den 17/11-2021

Næste møde den 21/12-2021 klokken 18.00 

Havn
Primære fokus er bro 3, som i store træk kører efter planen, vejret har vist sig fra sin gode side, 
hvilket har været med til at der ikke er opstået forsinkelser. Økonomien på projektet holder sig 
stadig inden for rammerne, noget er blevet lidt dyrere end planlagt og noget lidt billigere.

Der vil ikke være tømning af containere mellem jul og nytår.

Der vil igen blive sat sprit frem til aftørring, så medlemmerne kan tørre borde stole af.
Rengøring fortsætter tirsdag og fredag, da der er stor aktivitet alle dage.

Vi holder udvidet bestyrelsesmøde fredag den 14/1 og udvider det med at invitere alle dem der har 
deltaget på bro 3 med til en hyggelig aften med spisning og information/budget fra udvalgene.

Vinterbadning starter op med 70 nye vinterbadere, så der nu er 200. Der vil blive krav om 
coronapas for at benytte sauna

 


